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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LX/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 29 listopada 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:45 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Porządek obrad: 
a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Mięczakowski. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Ewa Pawlinów, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu październiku. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej odbytego w miesiącu 

październiku:  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu październiku..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław Mięczakowski poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w miesiącu 

październiku: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu październiku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

2. Informacja nt. zaopatrzenia gminy Prudnik w energię cieplną i paliwa gazowe (druk 

nr 1475). 
Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski oznajmił, że na Komisji Budownictwa 

pojawiły się pytanie związane z rezerwą dla miasta Prudnika jeśli chodzi o gaz, zwłaszcza w 

strefie ekonomicznej. Zapytał jak wygląda zabezpieczenie w te źródła wspomnianej strefy? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jeśli chodzi o energię elektryczną jest w trakcie 

ustaleń i przygotowania dokumentacji na doprowadzenie nitki energetycznej z GPZ w 

Prudniku na strefę, po to, aby finalnie strefa była zabezpieczona w odpowiednią ilość energii 

elektrycznej. Odnośnie ilości gazu – jakieś ilości są, jednak na chwilę obecną nie jest w stanie 

powiedzieć o wartościach, ponieważ nie ma takich informacji. Burmistrz oznajmił, że wystąpi 

do Polskiej Grupy Gazownictwa o przedstawianie jakimi rezerwami dysponuje na naszym 

terenie. Dodał, że jego interwencje w poprzednich latach – łącznie do prezesa Rady 

Ministrów spowodowały, że przebudowa linii Lewin Brzeski - Nysa będzie przebiegała na 

zasadzie zwiększenia średnicy, nie tylko na wymianie rury. Gaz, który pojawi się w obrębie 

Nysy będzie mógł być podawany w większych ilościach do Prudnika. W związku z tym w 

latach 2029-2023 w Prudniku powinno już przestać brakować gazu. Może przebudowa 

nastąpi szybciej, najważniejsze jednak, aby się nie opóźniła.  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski oznajmił, że zadał pytanie ponieważ 

niedawno doszły do niego informacje, że w najbliższym czasie będzie budowany duży obiekt 

na terenie strefy jeżeli chodzi o elewator. Ponoć mają tam zostać wybudowane nowe 

zbiorniki, w związku z czym potrzebne będą większe ilości gazu. Odnośnie energii zapytał  

czy jakiś wpływ na jej ilość mogą mieć wiatraki? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że wiatraki mają dwa wpływy. Z jednej strony 

uzyskanie certyfikatów dla przedsiębiorstwa, które się buduje, czyli zawarcie umowy 

bezpośrednio z firmą produkującą czystą energię powoduje, że mają ślad węglowy niższy, 

więc jest to dla nich korzystne, jeśli w danym regionie pojawiają się odnawialne źródła 

energii. Jeżeli chodzi o ilość wprowadzanej energii jest jakby kwestią drugorzędną, ponieważ 

ta energia zasila strefę, wchodzi do linii, a prąd jest rozdystrybuowany w różnych miejscach. 

Nie wykluczone jest, aby producent energii, który ulokował by się w Prudniku był 
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jednocześnie dystrybutorem. Zmieniło by to całkowicie sytuacje w strefie ekonomicznej oraz 

całym regionie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie informacja nt. zaopatrzenia gminy Prudnik w energię cieplną i paliwa gazowe 

(druk nr 1475) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXVI Sesji Rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 

1476) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1476) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1477) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1477) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu mienia gminy omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia 

Gminy Anna Tomczyk. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1478) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1478) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 

1479) 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1479) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1480) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1480) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1481) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1481) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1482) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1482) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego 

w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1483) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że od lat przewija się temat 

ewentualnego przekształcenia inkubatora w normalny, komercyjny system. Zapytał czy jest 

już jakaś koncepcja jeżeli chodzi o inkubatory? Jeśli jest to czy konieczne jest podpisywanie 

umowy na dwa lata i później gmina będzie zobowiązana do wynajmowania lokalu do końca 

trwania umowy? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że gmina w każdej chwili może wypowiedzieć 

umowę najmu. Jeśli Gmina zejdzie z umowy inkubacji i zasady przestaną obowiązywać to 

automatycznie najemcę zaczną obowiązywać nowe zasady. Są zapisy w umowie o 

trzymiesięcznym okresie wypowiedzenia. Odnośnie planów dotyczących inkubatorów: 

inkubator na Placu Wolności ze względu na problemy parkingowe jest trudniejszy do 

zagospodarowania, niemniej widoczna jest potrzeba, aby  organizacje społeczne miały swoją 

bazę i jest pomysł, aby finalnie wszystkie te instytucje przenieść w tamten rejon. Jest on 

dobrze skomunikowany, gdyż znajduje się w pobliżu centrum przesiadkowego. Odnośnie 

inkubatora na Placu Zamkowym – pojawiają się tam inne koncepcje, a jedną z nich jest 

utworzenie tam żłobka. Żłobek jest potrzebny, a budynek jest po remoncie. W grę wchodzi 

rozeznanie odnośnie parametrów technicznych. Jest dużo plusów, które przemawiają za tym 

pomysłem, minusem jest brak przestrzeni zielonej.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego 

w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1483)  kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 (druk nr 1484) 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1485) 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028 (druk nr 1486) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

projektu pn. „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 

niesamodzielne – III edycja” realizowany w ramach Funduszy Europejskich dla Opolskiego 

na lata 2021-2027 Oś priorytetowa VII Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne 

i zdrowotne w opolskim jako Partner Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu 

(druk nr 1487) 

Projekty uchwał (druki od 1484- 1487) omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 

Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektów uchwał (druki od 1484 -1487) zostało poddane pod głosowanie 

blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 (druk nr 1484)  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1485) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028 (druk nr 1486) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

projektu pn. „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 

niesamodzielne – III edycja” realizowany w ramach Funduszy Europejskich dla Opolskiego 

na lata 2021-2027 Oś priorytetowa VII Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne 

i zdrowotne w opolskim jako Partner Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu 

(druk nr 1487) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1488) 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1488) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 (druk nr 1489) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 (druk nr 1489) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 

1490) 
Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że z tego co się orientuje na Komisji 

Oświaty oraz Spraw Obywatelskich projekt uchwały został zdjęty z porządku do czasu 

wskazania innej nazwy drzewa. Na tej komisji nie ma oficjalnego wniosku, więc poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w obecnym kształcie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody(druk nr 1490) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zwrócił się z oficjalnym pytaniem do zastępcy 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisława Mięczakowskiego czy zwoła posiedzenie 

Komisji Rewizyjną na którą zaproszony zostanie zarząd spółki ZUK celem przeanalizowania 

protokołu? 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisława Mięczakowskiego oznajmił, 

ze jest złożony protokół końcowy zakończenia kontroli ZUK. Na tym rola komisji rewizyjnej 

się kończy.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończone.  

 

 

 

 Przewodniczący 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Andrzej Gajewski 

  

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


